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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. december 12. -én 
megtartott, közmeghallgatásáról és nyílt üléséről. 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László alpolgármester 
 Kollár András képviselő 
  Tiszovszki István képviselő 
  Mlinkó Nándor képviselő 
  Táborszki András képviselő 

Szabó Sándor képviselő 
 

Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, és a jegyzőt.  
A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a képviselő-testületi ülésen 7-fő jelen van, így a 
képviselő-testület határozatképes. 
Tisztelettel köszönti a közmeghallgatásra megjelent vendégeket, és sajnálatát fejezte ki, hogy 
alacsony az érdeklődés, de ezt úgy is értelmezhető, hogy a településen rendben mennek a 
dolgok. 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javasolja Szabó Sándor képviselőt, akit a Képviselő-testület 
egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 

1./ Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 
Társulással kapcsolatos döntések meghozatala.  
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
2./ 2017. évi belső ellenőrzési ütemterv megtárgyalása és elfogadása. 
Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
3./ Egyebek 

      Előterjesztő: Hrncsjár Mihályné polgármester  
 

A napirendeket a képviselő testület egyhangúlag elfogadta. 
 

1./ Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 
Társulással kapcsolatos döntések meghozatala.  
 

Hrncsjár Mihályné: 
Az előterjesztést elolvasták, szóbeli kiegészítésem, és hozzászólásom nincs, kérem hozzuk 
meg döntéseinket. 
 
A képviselő-testület 5 igen 1 nem, szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta: 
 
   112/2016.( XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Térsége 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Korlátolt felelősségű 
Társaság tagja akként határoz, hogy felhatalmazza Vanyarc Község polgármesterét arra, 
hogy a nonprofit kft. soron következő taggyűlésén igennel szavazzon a Hatvan és Térsége 
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Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű 
Társaság jegyzett tőke emelésének a megállapítása tárgyában az alábbiak szerint. 

Tőkeemelés mértéke: 200.000,-Ft, azaz Kettőszázezer forint 

Tőkeemelésben résztvevő személyek:a taggyűlés által az elsőbbségi jog gyakorlására kijelölt 
személyek : Kál Nagyközség Önkormányzata 100,000.-Ft. vonatkozásában, és Nagykút 
Községi Önkormányzatát jelöli 100.000.-Ft vonatkozásában. 

Vagyoni Hozzájárulás összetétele és értéke: illetőleg kijelölt személyeknek összesen 
200.000.- Ft, azaz Kettőszázezer forint összegű pénzbeli vagyoni hozzájárulást kell 
teljesítenie ( Kál Nagyközség Önkormányzatának 100.000.-Ft-ot és Nagykút Községi 
Önkormányzatának 100.000.Ft.-ot) 

Vagyoni hozzájárulás teljesítésének az ideje 2016. december 31. napjáig kell a társaság 
bankszámlájára befizetni, illetőleg a tőketartalékot a társaság rendelkezésére bocsátani. 

Határidő: A kft. soron következő taggyűlése  
Felelős: polgármester  

 

A képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta: 
 
   113/2016.( XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

 
Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Térsége 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Korlátolt felelősségű 
Társaság tagja akként határoz, hogy a társaság soron következő taggyűlésén igen 
szavazatával támogatja Hatvan és Térsége Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi 
Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társaság társasági szerződésének módosítását 
jelen előterjesztés mellékletét képező társasági szerződést egységes szerkezetbe foglalt 
szövege szerint. 

Vanyarc Községi Önkormányzat, mint a Hatvan és Térsége Hulladékgazdálkodási és 
Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Korlátolt felelősségű Társaság tagja 
felhatalmazza a polgármestert a szükséges cégbírósági változásbejegyzési eljárásban 
szükséges okiratok aláírására. 

Határidő: A kft. soron következő taggyűlése  
Felelős: polgármester  

2./ 2017. évi belső ellenőrzési ütemterv megtárgyalása és elfogadása. 
 

Hrncsjár Mihályné: 

Mindannyian megkapták a 2017. évi belső ellenőrzési ütemtervről szóló előterjesztésünket. 
Mivel közös hivatalt tartunk fenn, ezért az ellenőrzés tárgyköreit is megpróbáltuk 
összehangolni úgy, hogy mindhárom településen tudjuk majd hasznosítani az ellenőrzés 
tapasztalatait . A táblázatban foglalt területeket egyeztettük a másik két önkormányzattal is.  
Őszintén remélem, hogy Vitézné Hugyecz Zsuzsanna belső ellenőrzési feladatok ellátására 
adott megbízásával, végre valódi, szakmailag megalapozott jelentések készülnek, melynek 
során tett megállapítások segítségünkre lesznek abban, hogy még inkább szabályszerűen 
történhessenek pénzügyi és szakmai tevékenységeink, és a testület számára is átlátható pontos 
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képet kapjunk a hivatal munkájáról. 

 

A képviselő-testület 7 igen, szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
   114/2016.( XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

/2017. évi belső ellenőrzési ütemterv elfogadása/ 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelő formában 
és tartalommal elfogadja Vanyarc Község Önkormányzatának 2017. évi belső ellenőrzési 
ütemtervét. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mint arra önök is emlékeznek az elmúlt ülésen, a 2013 óta belső ellenőrzési feladatokat ellátó 
UNIVERSAL AUDIT Kft.-vel felmondtuk a megállapodásunkat. Ezt követően Győriné Új 
Mária elkészítette a 2015 évi belső ellenőrzési jelentését, melyet kiosztottunk önöknek 
megtekintésre. Mivel a jelentés tárgyalása a testület számára kötelező jellegű, ezért annak 
tartalmára vonatkozóan kérem hozzászólásaikat. 
 
Kollár András:   
Azt látom, hogy az ellenőrzött időszak 2014 év. Az ellenőrzés tárgya a szabályzatok 
felülvizsgálata. Ezen, felül a jelentés semmi egyebet nem tartalmaz. Annyi a megállapítás, 
hogy vannak szabályzataink, de, hogy azok jók, szabályosak, rosszak, hiányosak, vagy csak 
borítólapjuk van, számomra értelmezhetetlen. Ehhez nem kell belső ellenőr, bárki meg tudja 
számolni, hogy hány darab szabályzatunk van. Mivel tudom, hogy a jelentést tárgyalnunk 
kell, ezért szóltam hozzá, de szeretném leszögezni, hogy ez a jelentés ,sem formailag sem 
tartalmilag nem értékelhető. A magam részéről nem fogadom el, és  javaslom, hogy a 
megállapodásban foglalt munkabért az önkormányzat ne fizesse ki az ellenőrzést végzőknek, 
hiszen ezzel a jelentéssel semmit nem tudunk kezdeni. 
 
Cselovszki László: 
A jegyző asszony évek óta jelzi, hogy a belső ellenőrzés nem megfelelő, ezért is mondtuk fel 
az UNIVERSAL AUDIT Kft-vel a szerződést. Sajnos mindezidáig nem volt, aki elvállalta 
volna a feladatot. Remélem, hogy végre találtunk egy lelkiismeretes precíz ellenőrt. Ez a 
jelentés számomra is elfogadhatatlan, így javaslom, hogy a megállapított munkabér maximum 
50%-át fizessük ki, és még ez is túlzás ezért a munkáért. 
 
Várnai Ildikó: 
A magam részéről én is meglepődtem a jelentés tartalmán, és jelzem, hogy Szirák és Bér 
tekintetében is hasonló jelentést kaptam, amivel semmit nem tudunk kezdeni, ráadásul 
minden határidőből kicsúsztunk, mert a jelentést már április előtt el kellett volna készítenie.  
Mivel az előírások kötnek ezért én, javaslom az elfogadást, és egyetértek azzal is, hogy 
maximum a fele munkadíj kerüljön kifizetésre.  
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A képviselő-testület 7 igen, szavazattal, a következő határozatot hozta: 
    

115/2016.( XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 
          / Belső ellenőrzési munkadíj / 
 
1./Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, megállapítja, hogy a belső ellenőrzési 
feladatok ellátására kötött megbízási szerződésben szereplő munkadíj ellenértékeként 
elkészült belső ellenőrzési jelentés tartalma, nem felel meg az elvárásoknak, így a munkadíj 
összegének megfizetéséhez a 2016. évre vonatkozóan maximum 50%-ban járul hozzá.  

2./ Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, felkéri a jegyzőt, hogy a fentiekben 
megfogalmazott döntéséről a belső ellenőrzést 2016-ban ellátó UNIVERSAL AUDIT Kft.-t 
értesítse. 

Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  

 
A képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal , a következő határozatot hozta: 
    

116/2016.( XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 
         / 2015. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadása/ 
 
1./Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, megállapítja, hogy a 2015. évi belső 
ellenőrzésről készített jelentés tartalma leegyszerűsített, és nem tartalmaz értékelhető 
megállapításokat, mindezek ellenére a jelentést elfogadja. 

Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  

Várnai Ildikó: 
Önök előtt van a 2016. évi ellenőrzésről készült jelentés is. Mivel az ellenőrzést végzőkkel a 
megállapodásunk felmondásra került, így a 2016. évi jelentés újra írására, illetve javítására 
nincs lehetőség, így kérem elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen, 1 nem szavazattal , a következő határozatot hozta: 
    

117/2016.( XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 
         / 2016. évi belső ellenőrzési jelentés elfogadása/ 
 
1./Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, megállapítja, hogy a 2016. évi belső 
ellenőrzésről készített jelentés tartalma szintén leegyszerűsített, és nem tartalmaz értékelhető 
megállapításokat, mindezek ellenére a jelentést elfogadja. 

Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester  

 
2./ Egyebek. 

 
Hrncsjár Mihályné: 
Már többször tárgyaltunk a Vanyarc Táncsics utca 8. szám alatti 597 hrsz.-ú ingatlan 
megvásárlásáról. Azt a döntést hoztuk, hogy az Evangélikus Egyházzal közösen vásároljuk 
meg, de időközben sikerült tárgyalásokat folytatnom, mind az eladókkal, mind az Evangélikus 
Egyházunkkal. Az eladók elfogadták az általunk maximálisan felajánlott vételárat, és 
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hajlandóak 2 millió forintért értékesíteni. Az Egyház részéről pedig szerencsésebbnek 
tartanák, ha kizárólagosan Egyházi tulajdonba kerülne, mivel egy esetleges pályázati 
lehetőségnél az egyház 100 %-os támogatást tudna igényelni a szándékunk szerinti „temetői 
parkoló” kialakításához. A magam részéről is ezt a megoldást látom célszerűbbnek, 
amennyiben a testület hozzájárul 1 millió forint támogatás megítéléséhez az Evangélikus 
Egyház részére, annak érdekében, hogy segítsük őket a település egészének érdekét 
szolgáló”parkoló” terület megvásárlásához.  
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
   118/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

        / Támogatás megítélése, Vanyarc Evangélikus Egyház. / 
 

1.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, jelen határozatával akként dönt, hogy 
visszavonja a 97/2016 (X.12.) számú határozatban foglaltakat, és a  Vanyarc Táncsics utca 8 
szám alatti 597 hrsz.ú lakóingatlant nem kívánja megvásárolni. 
 
2.) Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete akként dönt, hogy a fenti lakóingatlan 
megvásárlásához támogatást nyújt a Vanyarci Evangélikus Egyház részére 1.000.000 azaz 
egymillió forint összegben, biztosítva ezzel a Vanyarci Evangélikus Egyház részére a 
lehetőséget, hogy a fenti ingatlan tekintetében kizárólagos tulajdonjogot szerezzen. 
 
3.) Vanyarc Község Önkormányzat képviselő-testülete felhatalmazza a jegyzőt a támogatási 
összeg átutalására a Vanyarci Evangélikus Egyház számlájára, annak érdekében, hogy az 
adásvétel mielőbb lebonyolításra kerüljön. 

 
 
Határidő: 2016. december 20. 
Felelős: Polgármester  
 
Cselovszki László: 
Örömmel látom, hogy a Sportegyesületünk elnöke is megtisztelte jelenlétével a 
közmeghallgatásunkat.  
Szeretném megragadni az alkalmat, és megbeszélni a műfüves pályánk üzemeltetésével 
kapcsolatos problémákat. Már többször tárgyaltunk arról, hogy szerencsés lenne, ha az 
önkormányzat ingyenes használatra átadná a sportkörnek a műfüves pályát is, ahogyan a 
nagypályát, illetve a sportöltözőt. Tudom, hogy a műfüves pálya karbantartási költségei 
magasak, de el tudok képzelni egy olyan verziót, hogy a nagykarbantartás költségei, továbbra 
is az önkormányzatra hárulnának, de a mindennapi karbantartási munkákat, a villanyszámlát, 
illetve a kapu hálók javítását a sportkör végezné, aminek ellentételezéseként, természetesen a 
bérleti díjat a sportkör szedné, és használná fel bevételként. 
 
Babka János: 
Igen, erről már tárgyaltunk, de véleményem szerint nem biztos, hogy a sportkör 
szakszerűbben tudná ellátni ezt a feladatot, bár a jelenlegi rendszer sem jó, főleg a bérleti 
díjak beszedése miatt. Abban az esetben ha az éves nagykarbantartás díját az önkormányzat 
magára vállalja, talán elképzelhető lenne, hogy a sportkör átvegye használatra. Ezekkel a 
feltételekkel el tudom fogadni. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
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   119/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 
        / A műfüves pálya ingyenes használatra történő átadása. / 

 
1.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, jelen határozatával akként dönt, hogy 
a tulajdonát képező műfüves pályát ingyenes használatra átadja a sportkör részére. 
 
2.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, felkéri a jegyzőt a pálya átadásának 
feltételeit rögzítő megállapodás tervezet elkészítésére, majd annak testület általi jóváhagyásra, 
történő előterjesztésére. 
 
Határidő: 2017. január 30. 
Felelős: Jegyző 
 
Táborszki András: 
Nemrégiben kiírásra került egy pályázati lehetőség mezőgazdasági földutak rendbetételére. 
Ehhez kapcsolódóan lehet pályázni munkagépekre is. Szeretném ha indulnánk ezen a 
pályázaton, bár igaz, hogy jelentős önrész kell hozzá, de szerintem szükség lenne rá. 
A pályázható összeg 10 millió forint. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Igen, erről már tárgyaltunk, és el is készült egy költségbecslés, ami alapján az önrész pontos 
összege is ismert. Támogatom a felvetést, nyújtsuk be a pályázatot. 
  
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
   120/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

        / Külterületi helyi közutak fejlesztése, 2. célterület / 
 

1.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, jelen határozatával akként dönt, 
pályázatot kíván benyújtani a VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 Külterületi helyi közutak 
fejlesztése, önkormányzati utak kezeléséhez, állapotjavításához, karbantartásához 
szükséges erő- és munkagépek beszerzése megnevezésű pályázat 2. célterületéhez 
kapcsolódóan. 

2.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete vállalja a pályázathoz kapcsolódó 
önerő, 1.725.000 azaz egymillió hétszázhuszonötezer forint megfizetését saját 
költségvetése terhére. 

 
 
Határidő: 2017. február 28. 
Felelős: Polgármester  
 
Táborszki András:  
Az előző ülésünkön már volt javaslatom díszpolgári cím adományozására, de akkor ebben a 
kérdésben nem született döntés. A magam részéről továbbra is javasolni szeretném, hogy 
valamilyen formában el kellene ismerni azoknak az embereknek a teljesítményét, akik 30, 40 
évet dolgozott a településen a faluért. 
 
Cselovszki László: 
Nem támogatom, szerintem az a tény, hogy valaki 40 évig itt dolgozott, még nem jogosít fel 
elismerésre, mások is tesznek a faluért, pedig nem a településen dolgoznak. 
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Hrncsjár Mihályné: 
Én sem támogatom. Ha csak azt nézem, hogy például a jelenleg dolgozó pedagógusok, 
mennyire vesznek rész a közéletben, akkor elég indokot mondtam arra, hogy miért nem 
javaslom ezt a fajta elismerést. 
 
Táborszki András: 
Én nem valami nagy dologra gondoltam, mindössze egy oklevélre, köszönetre, szerintem 
ennyit megérdemelnének. 
 
Cselovszki László: 
A tanévzáron személyesen vettem részt, és megköszöntem valamennyi pedagógus munkáját, 
különösen azokét, akik nyugdíjba mentek. 
 
Vravuska Józsefné: 
Szerintem csak azért, hogy 30-40 évet a településen dolgozott valaki, még nem kell kitüntetni, 
abban az esetben, ha valami pluszt tett, vagy valami kiemelkedőt, ahhoz meg nem kell itt 
dolgoznia. 
 
Ponyikai András: 
Régen, az iskola építésében végzett társadalmi munkámért, én is kaptam Minisztertanácsi 
elismerést, de abban nagyon sok munka volt, és ezt önként vállaltuk, hogy fejlődjön a falunk, 
hogy szép korszerű iskolánk legyen. 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mivel az SZMSZ szerint díszpolgári címet október 23.-án adományozunk, így ez a téma 
halasztható későbbre is, addig mindenki gondolkodjon javaslatokon. Most haladjunk tovább. 
A belterületi út felújításra 20.000.000 forint támogatást kaptunk, a nem konszolidált 
települések támogatási összegéből. 
Javaslom, hogy a kivitelezési munkák elvégzésére mielőbb kérjünk árajánlatokat. Legalább 3 
ajánlatkérőt kellene kiküldeni. Az előzetes megbeszéléseink alapján javaslom, hogy küldjünk 
ajánlatkérést a Nobiris Hungária Kft. 1222 Budapest Zuzmó út. 3. , az UNIÓS energia Kft. 
2040 Budaőrs Kecskekő út 8., valamint a 2+1 Kft. 2030 Érd Bádogos út 57. elnevezésű 
cégeknek. 
 
Cselovszki László: 
Mindhárom cég után érdeklődtünk, amelyik a legolcsóbb árajánlatot adja, azzal kössünk 
szerződést a kivitelezésre. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
 
 
   121/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

        / árajánlat kérés útfelújítás kivitelezési munkákra / 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, jelen határozatával akként dönt, hogy 
ajánlatkérőt küld a Vanyarci Ady Endre, Ifjúság, Petőfi, és Veres Pálné utcák felújítási 
munkáinak elvégzésére a következő kivitelezőknek: Nobiris Hungária Kft. 1222 Budapest 
Zuzmó út. 3. , az UNIÓS energia Kft. 2040 Budaőrs Kecskekő út 8., valamint a 2+1 Kft. 
2030 Érd Bádogos út 57.  
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Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester  
 
Hrncsjár Mihályné:  
Nemrégiben megkeresett egy vállalkozás, és földterületet kereset asztalos üzem létesítésére. 
Előre gyártott tetőelemeket gyártanának. Megmutattam nekik a Szövetkezet mögötti területet, 
megnézték, és elmondták, hogy adjunk ajánlatot. Őket a bérlet is és az értékesítés is 
érdekelné. 
 
Mlinkó Nándor: 
Javaslom adjuk oda a területet 50 évre, kedvezményes bérleti díj fejében, csak jöjjenek ide, és 
építsenek üzemet. 
 
Cselovszki László: 
Támogatom a felvetést, nagyon jó lenne, ha munkahelyeket teremtenének. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
   121/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

        / terület átadáshoz, vagy értékesítéshez történő hozzájárulás.  / 
 

1.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, jelen határozatával akként dönt, 
hogy a Takarék Szövetkezet mögötti önkormányzati tulajdonú területet felajánlja 
asztalos üzem létesítésének céljára. 

 
2.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert 

további tárgyalások folytatására a beruházókkal, azzal, hogy akár a terület 
bérbeadására, akár a terület értékesítésére nyitott az önkormányzat. 

   
 
Határidő:folyamatos 
Felelős: Polgármester  
 
 
Ponyikai András: 
Ha nálam van a szó, akkor elsősorban meg szeretném köszönni az önkormányzatnak, a 
személyi riasztók megvásárlásához nyújtott segítségét. Kaptunk sokaktól köszönetet, de 
sokaktól kritikát is, hogy miért pont azok kaptak, akik kaptak, de összességében a 
kezdeményezést jónak tartották. 
A magam részéről nagyon örülök, hogy végre megvalósul a belterületi utak felújítása. Sokkal 
több szakasz is van amit fel kellene újítani, de tudom, hogy az anyagi lehetőségek ennyit 
tesznek lehetővé, úgyhogy ezt is meg kell becsülni. 
A Bugyiné melletti hidat azonban sürgősen meg kellene csinálni, mert amit a közmunkások 
eddig végeztek rajta, csak tűzoltásnak jó, a takarás alatt rothadnak már a gerendák. 
A Rózsadombon is valamiféle rendet kellene csinálni, ki kellene tisztítani az összes bozótost, 
mert amit alatta találnánk, az egy koszfészek. Ráadásul könnyű benne elbújni, és ez 
közbiztonsági szempontból is aggályos.  
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A másik nagy probléma, amit már évek óta mindenki lát, a Szőrös Jankoék portája. A Kálló 
felől érkezők első képe a falunkról az a koszos rendezetlen udvar, tele mindenféle kacattal. 
Fel kellene szólítani őket, hogy haladéktalanul takarítsanak ki, esetleg megvonni tőlük 
mindenféle támogatást mindaddig, amíg a felszólításnak nem tesznek eleget. 
 
Szabó Sándor: 
Ezzel én is egyetértek, de nagyon nehéz szót érteni velük. Megígérnek mindent, de semmi 
nem történik. 
 Ha már nálam a szó, szeretném a testület segítségét kérni a szociális tűzifa elosztásában. 
Rengeteg kérelem van már nálunk, és valamennyien jogosultak lennének fára, a jövedelmük, 
vagy a körülményeik alapján. Az igényelt mennyiség töredékét kaptuk meg, és nagyon nehéz 
igazságosan elosztani. 
 
Tiszovszki István: 
Mivel még karácsony előtt kiosztásra kerül, így javaslom, hogy a rendeletünkben foglalt 
feltételeknek megfelelően osszuk szét, és kapjon mindenki egyenlő arányban, akik ez idáig 
benyújtották kérelmüket, és megfelelnek a feltételeknek. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
   123/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

        / a szociális bizottság, tűzifa elosztási elvekben történő megerősítése.  / 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, jelen határozatával akként dönt, hogy 
a szociális tűzifa elosztásánál a szociális rendeletében előirt feltételeknek történő 
megfelelés szerint jár el, és valamennyi jogosult kérelmező között az adott mennyiséget 
egyenlő arányban osztja szét. 

 
 
Határidő:folyamatos 
Felelős: Polgármester  
 
Cselovszki László: 
Mielőtt az ülést, illetve a közmeghallgatást bezárnánk, javasolnám, hogy az önkormányzat, 
illetve a polgármesteri hivatal dolgozóinak éves munkáját anyagi elismeréssel is jutalmazzuk. 
Előzetesen egyeztettem az intézményvezetőkkel, a jegyzővel, illetve a polgármester 
asszonnyal, és összességében 1.740.000 forint összegű jutalomkeret jóváhagyásáról 
szeretném, ha döntést hozna a képviselő testület. A tényleges dolgozónkénti összegekre a 
vezetők javaslatot tettek, szerintem ezt fogadjuk el. Az 1.740.000 forint tartalmazza a 
munkaadói járulékot is, és a bruttó bért. Ebből sajnos lényegesen kevesebb összeg jut 
ténylegesen a dolgozóknak, de ilyen az adózás rendje. Összesen 15 dolgozó jutalmazásáról 
döntünk. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, a következő határozatot hozta: 
 
   124/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozata: 

        / Önkormányzati dolgozók év végi jutalmazása  / 
 

3.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, jelen határozatával akként dönt, 
hogy az önkormányzat alkalmazásában álló közalkalmazottak és köztisztviselők,( 14 
fő), egész évi munkájának elismeréseként, az előzetesen összeállított jutalmazási 
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összegeket tartalmazó lista alapján a dolgozókat jutalomban részesíti, összesen 
1.740.000 forint összegben mely összeg tartalmazza a munkaadói járulék költségeit is. 

4.) Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete utasítja a pénzügyi csoportot, a 
mellékelt lista alapján a jutalmak számfejtésére. 

 
 

 
Határidő: 2016. december 30. 
Felelős: Polgármester  
 
Hrncsjár Mihályné 
Amennyiben nincs több hozzászólás, vagy kérdés úgy megköszönöm a részvételt, 
mindenkinek áldott békés ünnepeket kívánok, és az ülést bezárom.  
 
 
 

k.m.f. 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

Szabó Sándor 
képviselő 


